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SALA FUNKTIONSRÄTTSRÅD 

Anteckningarna anmäls till kommun- 
styrelsens ledningsutskott. 

SALA KOMMUN 
Kommunstyrelsens förvaltning 
Box 304 
733 25 Sala 

Besöksadress: Stora torget 1, Sala 
Växel: 0224-74 70 00 
Kommun.info@sala.se 
www.sala.se 

Nina Nilsson 
Sekreterare KFR 

nina.nilsson@sala.se 
Direkt: 0224-74 78 05 
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Mötesanteckningar 27 januari 2025, kl 14.00-15.05 
Närvarande  
Johanna Ritvadotter (V), ordförande  
Cecilia Viman (SD), ledamot 
Oliwer Fontaeus, hållbarhetssamordnare 
Nina Nilsson, sekreterare  

Ordinarie och ersättare representanter 
Jan Berndtsson Dyslexiförbundet 

Birgitta Forsgren Reumatikerföreningen 

Gerd Geerhold Synskadades förening 

Helen Lindermann Demensföreningen 

Ingela Lundin RSMH 

1. Föregående mötesanteckningar

Genomgång av föregående protokoll. 

2. Information från organisationerna

RSMH har etablerat sig i de nya lokalerna på Kaplanen. De kämpar på, öppet 
måndag, onsdag och fredag 9.00-15.00. 

Dyslexiförbundet har inte haft så mycket aktivitet sedan senast, utan nu för-
bereds årsmötet för fullt.  

Demensföreningen har återigen en storbildsskärm så att de kan visa film. 
Den gamla blev stulen och vissa delar blev sönderslagna. Det stora proble-
met just nu är parkeringsplatser vid Kaplanen, Salabostäder har gjort om 
parkeringsytorna vid Kaplanen. 
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              Sala Funktionsrättsråd 
 

 
 

 

Synskadades förening planerar för årsmöte och andra typer av samman-
komster.  

Reumatikerföreningen planerar för årsmöte och andra återkommande sam-
mankomster. 

3. Information från kommunen 

Från kommunstyrelsen och kommunfullmäktige informerar Johanna Ritva-
dotter (V) att det just nu är relativt lugnt, Johanna var sjuk när budget-kick-
offen för Sala kommun var i januari. 
Cecilia Viman (SD) informerar att det var ett väldigt bra möte, om inte det 
bästa informationsmötet hon varit på under sin tid i politiken i Sala. 
Efter mötet framkom en punkt som borde ha informerats om gällande Sala 
kommuns ekonomiska situation. Kommunstyrelsen har bland annat tagit 
beslut om att ekonomiska konsekvensbeskrivningar tas fram som underlag 
inför samtliga beslut med budgetpåverkan för att samtliga beslut som tas 
ska ha en plan för finansiering. 

 

4. Hållbarhetssamordnaren Oliwer Fontaeus informerar 

Oliwer Fontaeus berättar att han är utbildad samhällsplanerare, Magister-
utbildning inom offentlig planering för hållbar utveckling, där social håll-
barhet och planering för hållbarhet inom kommun stått i fokus. Oliwer före-
slår att Sala kommun borde undersöka möjlighet med någon typ av med-
borgardialog när det gäller byggplaner till exempel. Om inte medborgardia-
log så i alla fall att Funktionsrättsrådet får en större delaktighet. 

Det här är mitt första jobb inom fältet som hållbarhetssamordnare. 

 

5. Övriga frågor 

Johanna Ritvadotter (V) informerar om att Funktionsrättsrådet ska sätta 
mål för vad uppgiften i Funktionsrättsrådet är. 

Gerd Geerhold, Synskadades förening, föreslår att någon ska komma och in-
formera om gatupratare som hon och hennes föreningsvänner uppfattar 
som jobbigt såväl på gatorna som i en del affärer.  
Birgitta Forsgren, Reumatikerföreningen tar upp synpunkter gällande 
ojämnheter på gatorna i Sala liksom snöröjning på vissa gator.  
Tjänsteperson från Tekniska kontoret bjuds in till kommande möte. 
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Johan Duse, transportstrateg har tagit till sig synpunkterna gällande Silver-
linjen från senaste mötet i december. I år har det varit dåligt med snöröj-
ning vid busshållsplatserna, påpekar Gerd Geerhold, Synskadades förening. 

Badrampen vid Måns Ols och Långforsbadet, när kommer betongfundamen-
tet ner i sanden vid änden av rampen. Fritidsutvecklare Daniel Watkinson 
svarar gällande rampen, att det just nu är stiltje då det är oklart var service-
byggnaden kommer att placeras på Måns Ols-området och rampen är av-
hängig den byggnaden. 
Ingela Lundin, RSMH, informerar att det finns galler att sätta på botten som 
kanske är både smidigare och mer ekonomiskt än att gjuta en betongplatta.  

 

6. Sammanträdesdagar 2025 

Mötesdagar 2025: 

Nästa möte blir måndagen den 19 maj kl 13-15, och då börjar mötet vid nya 
Åkraskolan, mer information kommer närmare mötet. 
27 jan, 19 maj, 22 sep, 1 dec. 

 

 

Vid mötesanteckningarna 
Nina Nilsson 






